
Wilde motie – Bomen Westerdijk 
 
De gemeenteraad van de gemeente Hoorn, in openbare vergadering bijeen op 15 september 
2020,  
 
Constaterende dat: 

• De gemeente voornemens is 13 bomen te kappen tussen de Paardensteeg en het 
Achterom aan de Westerdijk; 

• Deze bomen zeer karakteriek zijn in de omgeving, een belangrijk onderdeel vormen 
t.b.v. de biodiversiteit en een belangrijke bijdrage leveren aan het tegengaan van 
hittestress in de stad; 

• Omwonenden verdeeld zijn over nut en noodzaak tot kap; 
• Het bomenbeleidsplan uit 2009 nadrukkelijk de lijn 'nee, tenzij' volgt; 
• Op 26 juni 2020 artikelvragen zijn gesteld over deze voorgenomen kap, waarna nog 

steeds geen duidelijkheid is gegeven over de nut & noodzaak en de stand van zaken. 
 
Voorts overwegende dat: 

• Wij nog in afwachting zijn van de herinrichtingsplannen, om op de Westerdijk een 
boulevard te realiseren; 

• Wat ons betreft twee scenario’s aan de orde zijn: 1. bomen laten staan en op goede 
wijze snoeien (en dus niet kandelaberen!), 2. De bomen verwijderen en herplant van 
bomen met substantiële omtrek (minimale ‘startomtrek’ van 50 - 60 cm, zoals eerder 
toegezegd); 

• Voor scenario 2 officieel toestemming van het Hoogheemraadschap nodig is als 
eigenaar van de dijk; 

• Scenario 1 wat ons betreft de voorkeur heeft. 
 

Verzoekt het college: 
1. De bomen niet te kappen en op kwalitatief goede wijze te laten snoeien (uitvoering 

'scenario 1'). 
2. Bij kap, scenario 2 toe te passen en: 

a. Hier niet eerder toe over te gaan dan wanneer officieel toestemming is 
ontvangen van het Hoogheemraadschap voor de herplant van bomen van de 
eerste orde (met uiteindelijke minimale hoogte van 15 meter, denk aan 
beuken en platanen) met – bij start - een minimale omtrek van 50 – 60 cm 
omtrek; 

b. De bomen pas te kappen nádat de nieuwe bomen zijn herplant en bij 
voorkeur gefaseerd. Dit om zo duidelijkheid te creëren voor de omwonenden, 
het groene beeld zo goed mogelijk te behouden en de plaatsing van de 
nieuwe bomen te garanderen. 

c. Met de raad in gesprek te gaan over de herplant; 
 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
GroenLinks, Patricia Kusters 
Hoorn Lokaal, René Assendelft 
…. 
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